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Yttrande över remiss, Finansiering av infrastruktur med skatt
eller avgift? (SOU2018:13)

Sundsvalls kommun tackar inledningsvis for att vi fått möjlighet att svara på utredningen.

Vi anser att det har varit nödvändigt att denna fråga utretts, och så vitt Sundsvalls kommun
kan bedöma är utredningen noggrant genomförd och belyser analyser och slutsatser på ett
tydligt och sakligt sätt.

Sundsvalls kommun delar Kommittens slutsatser om att finansiering av
infrastrukturinvesteringar inte bör ske genom uttag av varken särskild skatt eller avgift på
fastigheter. Sundsvalls kommun vill dock samtidigt understryka att det finns ett fortsatt behov
av att utreda andra alternativa finansieringsformer for investering i den statliga
transportinfrastrukturen. I annat fall riskerar ett antal stora och direkt nödvändiga
infrastrukturinvesteringar for Sveriges tillväxt här och nu, som dubbelspår på Nya
Ostkustbanan Gävle - Härnösand, att dra ut på tiden.
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